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Obecní úřad Veliká Ves 
 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 
Číslo: 6/2010 

Datum konání:  15. 12. 2010 od 18.30 hodin 
 
Přítomni: p. Krčil, p. Hanykýř, p. Jaroš, p. Čuchal, p. Pokorná, p. Vorlová, 

     p. Kučerová 
Občané: p. Francová, p. Milatová, p. Lysák, p. Plaček, p. Berg 
 
Zápis z jednání: 
 

Program:  
1. Úvod 
2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Kontrola usnesení z 24. 11. 2010 
5. Volba člena finančního výboru 
6. Schválení návrhu rozpočtu na rok 2011 
7. Informace o ČOV 
8. Diskuze 
9. Závěr 

 

1. Úvod 
Starosta obce (dále jen předsedající) zahájil zasedání v 18.35 hodin přivítáním členů 
zastupitelstva a zúčastněných občanů. 
 

2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Předsedající vyzval zastupitele, zda se dobrovolně hlásí na post ověřovatele zápisu. 
Přihlásila se paní Pokorná a paní Vorlová. 
Jako zapisovatel byla navržena paní Kučerová. 
Žádný ze zastupitelů nevznesl jiný návrh. 
 

Hlasování: schválení navržených ověřovatelů 
Pro: 5 hlasů          Zdrželi: 2 hlasy 
 

Usnesení č. 1: Zastupitelé obce zvolili ověřovateli paní Pokornou a paní Vorlovou 
 

Hlasování: schválení navrženého zapisovatele 
Pro: 6 hlasů          Zdržel: 1 hlas 
 

Usnesení č. 2: Zastupitelé obce zvolili zapisovatelem Lenku Kučerovou. 
 

3. Schválení programu 
Předsedající přečetl navržený program zasedání a rozšířil ho o dva body. 

- schválení rozpočtového opatření č. 4/2010 
- schválení navrženého rozpočtu DSO Dolní Povltaví na rok 2011  

Zastupitelé nevznesli návrh na další doplnění programu.   

Hlasování: schválení programu 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 3: Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem zasedání včetně 
jeho rozšíření.  
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4. Kontrola usnesení z 24 11. 2010 
Usnesení číslo 1, 2, 3, 4 - splněno 
Usnesení č. 5 - trvá 
Usnesení č. 6 - splněno  
Usnesení č. 7 - splněno. Výzdoba kostela – pro příští rok se plánuje napojení 
světelného řetězu, tak aby kopíroval přední část zvonice. Nejdříve to však musí 
starosta obce projednat s církví. 
Usnesení č. 8 - splněno 
Usnesení č. 9 - trvá 
 

5. Volba člena finančního výboru 
Jelikož nikdo z občanů neprojevil zájem o volné místo ve finančním výboru, výbor tím 
zatím nevznikl.  
Prozatímní složení finančního výboru: p. Čuchal (předseda), p. Lysák.  
 

Zastupitelstvo žádá občany, kteří by měli zájem o činnost ve finančním výboru, 
aby se dostavili na OÚ v úředních hodinách. 
 

6. Schválení návrhu rozpočtu na rok 2011 
Navrhnutý rozpočet pro rok 2011 je vyrovnaný. Obrat činí 3.018 tis. Kč. 
V rozpočtu je počítáno s akcemi: 

a) vydláždění vchodu na místní hřbitov a prodloužení veřejného osvětlení ke 
hřbitovu 

b) oprava čistírny odpadních vod 
c) oprava svodu odpadních vod (zatrubnění v Kateřinkách) 
d) kácení stromů na hřbitově a jasanů v areálu Kentoya 
e) přemístění dětského hřiště 
f) zbudování veřejného osvětlení v ulici na Odolenu Vodu a za humny 
g) rozhlas 
h) spoluúčast na opravě komunikací 

 

Hlasování: schválení rozpočtu na rok 2011 
Pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 4: Zastupitelé schválili vyrovnaný rozpočet pro rok 2011. 
 

7. Informace o ČOV 
Dodavatel čistírny odpadních vod firma ENVI-PUR zamítla naši reklamaci, jelikož 
nebylo prokázáno, že k závadě došlo technologickou chybou výroby. Dle stanoviska 
výrobce k závadě došlo nevhodným odsátím kalové nádoby. Výrobce nabídl opravu 
v ceně 68 tis. bez DPH. 
Na základě tohoto vyjádření se starosta obce písemně obrátil na provozovatele VaK 
Zápy. Žádá zde o uvedení čistírny do provozního stavu. Provozovatel zatím na tento 
dopis nereagoval. Pokud se provozovatel v nejbližší době nevyjádří, nechá obec 
čistírnu opravit na vlastní náklady. Tyto náklady poté přefakturuje tomu, kdo je za 
závadu zodpovědný. 
 

8. Diskuze 
Předsedající obeznámil občany s tím, že o dotační titul na opravu komunikací mohou 
využít pouze obce nad 500 obyvatel. Zastupitelé se dohodli využít vypsanou dotaci 
na zbudování veřejného osvětlení v ulici na Odolenu Vodu a za humny. 
Paní Pokorná vznesla dotaz ohledně uhrazení dluhu pana Karase. Pan Karas přislíbil 
úhradu v částce 10 tis. do konce tohoto roku a zbytek v průběhu ledna. 
Dále informovala přítomné o konání dětského maškarního karnevalu (29. 1. 2011). 
Pan Jaroš informoval o ničení skal jízdou na koních a kácení stromů bez povolení. 
Vydaná povolení k těžbě dřeva mají platnost do konce roku. Každý kdo v lese těží, 
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musí předložit na místě povolení. Technické podmínky pro další těžbu budou 
upřesněny. 
 

9. Schválení rozpočtového opatření č. 4/2010 
Opatření se týká obdržené dotace na volby a na místní knihovnu. 
 

Hlasování: schválení rozpočtového opatření č. 4/2010 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 4/2011. 
 

10. Schválení navrženého rozpočtu DSO Dolní Povltaví na rok 2011  
Svaz Dolní Povltaví zaslal návrh rozpočtu pro rok 2011. 
 

Hlasování: schválení rozpočtu DSO Dolní Povltaví na rok 2011 
Pro: 7 hlasů 
 

Usnesení č. 6: Zastupitelé souhlasí s navrženým rozpočtem Svazku Dolního 
Povltaví pro rok 2011. 
 

11. Závěr 
Starosta poděkoval přítomným a popřál všem hezké prožití svátků vánočních. 
Zasedání ukončil v 19.30 hodin. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 18. 11. 2010             

  
  

Zapisovatelka: Lenka Kučerová   

 
 

Ověřovatelé:    Věra Vorlová 
 
 
                           Dana Pokorná 
 
 
 

 
 

Starosta obce: Stanislav Krčil 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Příloha: Usnesení ze zasedání 
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Usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves 

ze dne 15. 12. 2010 

 
 
 
 

Obecní Zastupitelstvo schvaluje: 
 

1. Ověřovateli zápisu paní Danu Pokornou a paní Věru Vorlovou 
2. Zapisovatelem paní Lenku Kučerovou 
3. Navržený program včetně změn 
4. Navržený vyrovnaný rozpočet pro rok 2011 
5. Rozpočtové opatření č. 4/2010 
6. Navržený rozpočet DSO Dolní Povltaví pro rok 2011 

 
 
 
 
 
 
 
 
JUDr. Ing. Stanislav Krčil 
       starosta obce  
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Věra Vorlová 
 
 
 
                               Dana Pokorná 
 
 


